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            JUDEŢUL BRAŞOV                                                Nr.  

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

              SĂCELE 

 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 13.05.2022, orele 15,00, la sediul 

Primăriei Municipiului Săcele, Sala de şedinţe a Consiliului Local al Municipiului Săcele, cu 

ocazia întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă extraordinară convocată de 

îndată 

    

  Şedinţa extraordinară convocată de îndată a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 134 

alin. (1), alin. (4) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare, având următoarea ordine de zi: 

 

            1. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Săcele la parteneriatul cu 

Municipiul Braşov, în calitate de lider de parteneriat și UAT-uri din Zona Metropolitană Brașov, în cadrul 

PLANULUI NAȚIONAL DE REDRESARE ȘI REZILIENȚĂ (PNRR) - COMPONENTA C10 – 

FONDUL LOCAL / INVESTIȚIA I.1 – Mobilitate urbană durabilă (Sub-investițiile I.1.1 - Înnoirea 

parcului de vehicule destinate transportului public «achiziția de vehicule nepoluante»), I.1.2 - Asigurarea 

infrastructurii pentru transportul verde – ITS/alte infrastructuri TIC (sisteme inteligente de management 

urban/local) și investiția I.4.-Elaborarea/actualizarea în format GIS a documentelor de amenajare a 

teritoriului și de planificare urbană, precum și a Acordului de parteneriat  încheiat în acest sens -  iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL; 

             2.  Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Săcele la Planul Național de 

Redresare și Reziliență, Componenta C10 - Fondul local / Investiția I.1 – Mobilitate urbană durabilă, sub-

investiția I.1.1 - Înnoirea parcului de vehicule destinate transportului public (achiziția de vehicule 

nepoluante) și  aprobarea proiectului ,,ACHIZIŢIE DE MIJLOACE DE TRANSPORT PUBLIC – 

AUTOBUZE NEPOLUANTE – ÎN ZONA METROPOLITANĂ BRAȘOV” - iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL; 

         3. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Săcele la Planul Național de 

Redresare și Reziliență (PNRR) - Componenta C10 – Fondul Local/ Investiția I.1.- Mobilitate urbană 

durabilă/ Sub-investiția I.1.2 - Asigurarea infrastructurii pentru transportul verde – ITS/alte infrastructuri 

TIC (sisteme inteligente de management urban/local) și aprobarea proiectului ,,DEZVOLTARE 

SISTEME DE TRANSPORT INTELIGENT (ITS)  ÎN ZONA METROPOLITANĂ BRAȘOV” - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL; 

   4.  Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Săcele în cadrul PLANULUI 

NAȚIONAL DE REDRESARE ȘI REZILIENȚĂ (PNRR) - COMPONENTA C10 – FONDUL 

 LOCAL /INVESTIȚIA I.1 – Mobilitate urbană durabilă, Sub-investiția I.4 - Elaborarea/actualizarea în 

format GIS a documentațiilor de amenajare a teritoriului și de planificare urbană și aprobarea proiectului 

,,REALIZARE PLAN DE AMENAJARE A TERITORIULUI ZONEI METROPOLITANE   BRAȘOV”- 

iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 
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La şedinţă au participat: 

                  - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                  - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért 

- d-na Secretar General al Municipiului Săcele – c.j. Zamfir Geta 

- d-l Gâdea Sorin – Administrator Public 

- d-l Mangale Bogdan  - Șef  Birou Administrativ   

- d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic  

                  - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local. 

 

            Ședința este prezidată de d-l consilier local Jónás András.  

            D-l Președinte declară deschisă ședința și dă cuvântul d-nei Secretar General pentru a efectua 

apelul nominal. 

D-na Secretar General face apelul nominal, în conformitate cu prevederile legale în vigoare, 

constatând că sunt prezenți 18 consilieri locali, din totalul de 19 consilieri locali în funcție, absentând d-l 

Jitaru Gheorghe. 

           D-l Președinte supune la vot proiectul  ordinii de zi, conform dispoziției nr. 727/12.05.2022, care 

se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). 

         D-l Primar ia cuvântul și spune că această convocare a fost mai rapidă, dar s-a drumul la depunerea 

de proiecte pe PNNR, luni se deschide apelul și se dorește ca Municipiul Săcele să se numere printre 

primii care depun, deși sunt niște sume prealocate și menționează că aceste proiecte sunt derulate cu 

sprijinul Agenției de Transport Metropolitan. 

             În continuare, d-l  Președinte propune să se treacă la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi, la 

proiectul de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Săcele la parteneriatul cu Municipiul 

Braşov, în calitate de lider de parteneriat și UAT-uri din Zona Metropolitană Brașov, în cadrul 

PLANULUI NAȚIONAL DE REDRESARE ȘI REZILIENȚĂ (PNRR) - COMPONENTA C10 – 

FONDUL LOCAL / INVESTIȚIA I.1 – Mobilitate urbană durabilă (Sub-investițiile I.1.1 - Înnoirea 

parcului de vehicule destinate transportului public «achiziția de vehicule nepoluante»), I.1.2 - Asigurarea 

infrastructurii pentru transportul verde – ITS/alte infrastructuri TIC (sisteme inteligente de management 

urban/local) și investiția I.4.-Elaborarea/actualizarea în format GIS a documentelor de amenajare a 

teritoriului și de planificare urbană, precum și a Acordului de parteneriat  încheiat în acest sens - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  

165. 

         D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi, la proiectul de  hotărâre 

privind aprobarea participării Municipiului Săcele la Planul Național de Redresare și Reziliență, 

Componenta C10 - Fondul local / Investiția I.1 – Mobilitate urbană durabilă, sub-investiția I.1.1 - Înnoirea 

parcului de vehicule destinate transportului public (achiziția de vehicule nepoluante) și  aprobarea 

proiectului ,,ACHIZIŢIE DE MIJLOACE DE TRANSPORT PUBLIC – AUTOBUZE NEPOLUANTE – 

ÎN ZONA METROPOLITANĂ BRAȘOV”. 

        D-na Secretar General spune că la acest punct există o notă de completare. 

        D-l Gâdea Sorin spune că este o notă de completare, întrucât în urma ultimelor analize, între 

principalele axe de investiții pot exista permutări de sume și s-a constatat că acele autobuze de 10 m nu 

corespundeau cerințelor actuale ale Municipiului Săcele, neexistând un grad mare de acoperire a 

cetățenilor și s-a adoptat soluția de a fi înlocuite cu autobuze de 12 m cu 3 uși, cele de 10 m având 2 uși, 

această înlocuire regăsindu-se și în nota de completare la care s-a, diferența de sume între cele două tipuri 

fiind luată de la partea de ITS care va fi suplimentată în cadrul zonei metropolitane. 
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         D-na Secretar General ia cuvântul și spune că în proiectul de hotărâre și în  raportul de specialitate 

au fost trecute autobuzele de 12 m, dar nu existau sumele aferente, la acel moment, acestea s-au 

comunicat în dimineața acestei zile, sens în care s-a venit și cu această notă de completare. 

       D-l Paraipan George Horațiu ia cuvântul și întreabă dacă cele 6 autobuze vor circula doar în Săcele 

sau în întreaga zonă metropolitană.  

      D-l Gâdea Sorin spune că cele 6 autobuze sunt exclusiv pentru Municipiul Săcele. 

      D-l Paraipan George Horațiu spune că în documentele înaintate se specifică faptul că ,,flota necesită 

investiții majore pentru atingerea dezideratelor de protecție a mediului și asigurare a calității serviciilor de 

transportˮ și întreabă dacă se vor mai lua și alte autobuze pe lângă acestea 6. 

   D-l Gâdea Sorin spune că există și proiecte pe POR în acest sens.  

   D-l Paraipan George Horațiu întreabă ce se va face cu celelate autobuze care sunt de la euro 1 la euro 3. 

   D-l Gâdea Sorin spune că vor fi înlocuite în timp. 

  D-l Paraipan George Horațiu întreabă în ce orizont de timp. 

  D-l Primar spune că  la ora actuală sunt în curs de achiziție 3 autobuze scurte, la 3 uși, euro 5, probabil 

că în 2 luni se va realiza acest lucru, specificând că s-a votat în consiliul local capitalizarea societății și că 

acest proiect pentru autobuze electrice nu se realizează pe loc, se va face până în anul 2026, în acest 

pachet sunt 6 autobuze, urmând ca pe POR să se mai inițieze proiecte pentru încă 10, astfel încât să fie 

schimbată întreaga flotă, iar ca orizont de timp, se va întâmpla probabil până în anul 2026, depinde și de 

proiectele pe POR. 

    D-l Gâdea Sorin spune că există și varianta neacoperii cu cererile de finanțare a întregii sumei alocate 

României, existând și posibilitatea unei a doua tranșe de achiziție. 

   D-l Paraipan George Horațiu întreabă dacă există un spațiu unde aceste autobuze să fie întreținute. 

   D-l Primar spune că există deja un proiect și s-a discutat la consultările de ieri pe SIDU referitor la un 

garaj special, întrucât altfel nu pot funcționa iarna, vor trebui să staționeze și să fie încărcate. 

    D-l Paraipan George Horațiu întreabă dacă stațiile de încărcare vor exista. 

    D-l Gâdea Sorin spune că vin odată cu autobuzele. 

    D-l Primar spune că vor fi stații și pe PNNR și pe POCU. 

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  166. 

    D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi, la proiectul de  hotărâre privind 

aprobarea participării Municipiului Săcele la Planul Național de Redresare și Reziliență (PNRR) - 

Componenta C10 – Fondul Local/ Investiția I.1.- Mobilitate urbană durabilă/ Sub-investiția I.1.2 - 

Asigurarea infrastructurii pentru transportul verde – ITS/alte infrastructuri TIC (sisteme inteligente de 

management urban/local) și aprobarea proiectului ,,DEZVOLTARE SISTEME DE TRANSPORT 

INTELIGENT (ITS)  ÎN ZONA METROPOLITANĂ BRAȘOV” - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL. 

      D-na Secretar General spune că la acest punct este a doua notă de completare. 

      D-l Gâdea Sorin spune că, pe cale de consecință, creșterea sumelor aferente achiziției celor 6 

autobuze, a dus la diminurea sumelor de componente software și hardware pentru echiparea lor, acest 

lucru neînsemnând că rămân neacoperite, exista o prealocare, suma rămasă la dispoziție asigură dotarea 

cu astfel de sisteme  pentru  toate cele 6 autobuze 

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  167.               

D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi, la proiectul de  hotărâre privind 

aprobarea participării Municipiului Săcele în cadrul PLANULUI NAȚIONAL DE REDRESARE ȘI 

REZILIENȚĂ (PNRR) - COMPONENTA C10 – FONDUL  LOCAL /INVESTIȚIA I.1 – Mobilitate 

urbană durabilă, Sub-investiția I.4 - Elaborarea/actualizarea în format GIS a documentațiilor de amenajare 

a teritoriului și de planificare urbană și aprobarea proiectului ,,REALIZARE PLAN DE AMENAJARE A 

TERITORIULUI ZONEI METROPOLITANE   BRAȘOV”. 
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Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  168.                

      D-l Preşedinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, drept 

pentru care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Ora 15:15. 

 

 

 

 

 

 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ,                SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI SĂCELE 

   CONSILIER LOCAL,                                                                C.J. ZAMFIR GETA 

    JÓNÁS ANDRÁS                                                                   

 

                                                                                         

  

 

 

 

 

 

 

 

Elaborat 

                                                               Insp. Acăroaie Elena     

 

 


